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w sprawie odbioru przeterminowanych |eków

Proszę o jak najszybsze roaltiązanie problemu związanego z
przeterminowanych |eków. Mieszkańcy informują, Że apteki nie
przeterminowanych |eków.

Ministerstwo Zdrowia wskazuje, Że uty|izacja niebezpiecznych
i organizacja ich odbioru to zadanie gminy.

Jednocześnie nadmieniam, iz interpelacje w tej sprawie i sposób
wskazywałem juz w popzedniej kadencji.
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